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Podržavate li projekt Naš Hajduk? � 

� � � 

� � � 

� 

� � � 

Hoćete li, ukoliko budete izabrani, omogućiti članovima Hajduka da naprave 
izbore i biraju članove Nadzornog odbora kao i na prvim izborima kada je 
izabran sadašnji Nadzorni odbor? 

� � � � � � � 

Hoćete li dopustiti članovima Hajduka da izaberu SVE predstavnike koje 
postavlja Grad Split na osnovu svog udjela u vlasništvu u Nadzornom odboru 
Hajduka? 

� � � � � � � 

Da li ste član Hajduka? � � � � � � � 

 



 

POJEDINAČNI ODGOVORI I KOMENTARI  
 
 
(1) IVO BALDASAR  
SOCIJALDEMOKRATSKA PARTIJA HRVATSKE - SDP 
HRVATSKA NARODNA STRANKA - LIBERALNI DEMOKRATI - HNS 
HRVATSKA STRANKA UMIROVLJENIKA - HSU 
 
Podržavate li projekt Naš Hajduk?  
DA.  Mislim da je projekt dobar i da zaslužuje i daljnju potporu Grada. U dogovoru sa 
udrugama treba tražiti rješenje za budućnost Hajduka, s tim da bi i udruge trebale 
saslušati druga i drugačija razmišljanja koja im se i ne moraju svidjeti.  
 
Konačno rješenje za Hajduk bi trebalo ići na referendum.  
Predložio bih slijedeća 2 pitanja za referendum :  
1) Da li Hajduk treba prodati ( Grad uvijek zadržava 25%+1d.)  
2) Da li Hajduk treba ostati u vlasništvu Grada s tim da u buduće Grad mora u Proračunu 
za svaku godinu predvidjeti određeni iznos, ne manji od 5 mil kn. za subvenciju Hajduku, 
i to ne direktno  već kroz održavanje stadiona i subvenciju omladinskoj školi.  
 
Također, u ovakvom slučaju, većinu od 7 članova NO ( od ukupno 9 članova) Hajduka bi 
se biralo putem javnog poziva i glasanja, a u organizaciji kluba navijača Hajduka i/ili 
udruge Naš Hajduk. 
 
Hoćete li, ukoliko budete izabrani, omogućiti članovima Hajduka da naprave 
izbore i biraju članove Nadzornog odbora kao i na prvim izborima kada je 
izabran sadašnji Nadzorni odbor? 
DA. Na ovaj način izborom većine članova NO putem jedne vrste javnog natječaja 
smatram da je uvedena velika transparentnost u rad Hajduka i NO te da je to zaista 
vrijedni primjer demokracije. 
Također je na taj način sveden utjecaj politike na minimum. 
 
Hoćete li dopustiti članovima Hajduka da izaberu SVE predstavnike koje 
postavlja Grad Split na osnovu svog udjela u vlasništvu u Nadzornom odboru 
Hajduka? 
NE. Mislim da bi 1, a maximalno 2 člana, trebali biti postavljeni od strane Grada kao 
većinskog vlasnika i to isključivo u svrhu direktne informiranosti gradske uprave i 
administracije na događanja u Hajduku i NO s tim  da njihov glas(ovi)  NE mogu biti 
odlučujući. 
 
Da li ste član Hajduka? 
Ne. 
 



 
(2) SANJA BILAČ 
KANDIDATKINJA GRUPE BIRAČA 
 
Izjašnjavanjem o HNK Hajduk u ovom trenutku, a riječ je o izbornoj kampanji kada se 
često olako daju obećanja, Klub se stavlja isključivo u politički kontekst što ja NE 
PRIHVAĆAM!  Podsjećam, kako su upravo baš navijači tražili da se politika makne iz 
kluba što sam osobno podržavala i glasovala za to. Moj stav, moja razmišljanja i u 
konačnici moje odluke svi su građani Splita imali priliku vidjeti protekle četiri godine na 
djelu, u splitskoj Gradskoj vijećnici.  
Baš zbog toga što držim kako treba maknuti politiku iz Kluba, ovaj ću put biti suzdržana 
a uskoro, kada se promijeni aktualni gradonačelnik i njegovi dogradonačelnici koji su 
Klubu ostavili nezapamćena dugovanja, Klub pokušali odvesti u stečaj čemu sam se 
javno i glasno suprotstavljala na Gradskom vijeću, ja ću i dalje nastaviti po svojoj 
savjesti donositi odluke koje će biti jedino u interesu Hajduka i svih onih koji ovaj Klub 
nose u srcu. 
 
(3) VJEKOSLAV IVANIŠEVI Ć 
HRVATSKA DEMOKRATSKA ZAJEDNICA - HDZ 
HRVATSKA STRANKA PRAVA DR. ANTE STARČEVIĆ - HSP AS 
HRVATSKA ČISTA STRANKA PRAVA - HČSP 
HRVATSKA SOCIJALNO - LIBERALNA STRANKA - HSLS 
HRVATSKA DEMOKRŠĆANSKA STRANKA - HDS 
BLOK UMIROVLJENICI ZAJEDNO – BUZ 
 
Nismo dobili ispunjenu anketu. 
 
(4) ŽELJKO KERUM 
HRVATSKA GRAĐANSKA STRANKA - HGS 
HRVATSKA SELJAČKA STRANKA - HSS 
STRANKA UMIROVLJENIKA – SU 
 
Nismo dobili ispunjenu anketu. 
 
(5) MARIJO POPOVI Ć 
HRVATSKA STRANKA PRAVA - HSP 
AUTOHTONA-HRVATSKA STRANKA PRAVA - A – HSP 
 
Podržavate li projekt Naš Hajduk?  
Hajduk trebaju voditi oni koji žive za Hajduk , a ne oni koji žive od Hajduka. 
 
Hoćete li, ukoliko budete izabrani, omogućiti članovima Hajduka da naprave 
izbore i biraju članove Nadzornog odbora kao i na prvim izborima kada je 
izabran sadašnji Nadzorni odbor? 
Svi imaju jednaku priliku biti dio projekta Naš Hajduk te ne vidim razloga da se izbor 
članova Nadzornog odbora ne bi proveo na isti način. 
 
Hoćete li dopustiti članovima Hajduka da izaberu SVE predstavnike koje 
postavlja Grad Split na osnovu svog udjela u vlasništvu u Nadzornom odboru 
Hajduka? 
Pozicija Grada treba biti jasno definirana, te samo zajednički Grad, navijači i Uprava 
mogu Hajduk odvesti u najboljem smjeru. 
 
Da li ste član Hajduka? 
Postao sam član projekta Naš Hajduk međutim mislim da nisam platio članarinu za prošlu 
godinu tako da ne znam da li se još uvijek vodim kao član. 



 
 
(6) MARIJANA PULJAK 
KANDIDATKINJA GRUPE BIRAČA 
 
Podržavate li projekt Naš Hajduk?  
Projekt Naš Hajduk je u skladu s našim načelom participativne demokracije i 
sudjelovanja građana u odlučivanju i upravljanju, odnosno u nadzoru upravljanja javnim 
dobrima. Kako je "Hajduk" javno dobro i brand od značenja za ovaj grad, ova inicijativa 
imat će punu podršku dokle god bude časno i kompetentno radila na promicanju javnog 
dobra i "Hajduka" te mu vratila izvornu vrijednost. 
 
Hoćete li, ukoliko budete izabrani, omogućiti članovima Hajduka da naprave 
izbore i biraju članove Nadzornog odbora kao i na prvim izborima kada je 
izabran sadašnji Nadzorni odbor? 
Sve dok u NO budu odabirani časni i kompetentni ljudi slažemo se s ovim modelom. 
 
Hoćete li dopustiti članovima Hajduka da izaberu SVE predstavnike koje 
postavlja Grad Split na osnovu svog udjela u vlasništvu u Nadzornom odboru 
Hajduka? 
Ipak, Grad Split će zadržati pravo da ukine ovaj model ukoliko ne bude zadovoljeno gore 
navedeno načelo. 
 
Da li ste član Hajduka? 
Navijam i volim "Hajduk", ali kako je "Hajduk" i nogomet te sport u Hrvatskoj postavljen 
na način koji nije održiv, smatramo da bi svim sportskim kolektivima u Hrvatskoj, pa 
tako i "Hajduku" trebala temeljita obnova i povratak izvornim vrijednostima. 
 
 
(7) HRVOJE TOMASOVI Ć 
HRVATSKI DEMOKRATSKI SLOBODARSKI SAVEZ DALMACIJE – HDSSD 
 
Podržavate li projekt Naš Hajduk?  
Naravno da ga podržavam, Hajduk je splitsko dite koje živi zahvaljujući prije svega 
svojim navijačima, kako onim aktivnim koji dolaze na utakmice, tako i onim drugim koji 
od srca navijaju i proživljavaju sve što se događa u Hajduku. Ta povezanost Hajduka i 
njegovih navijača čini onu specifičnu razliku koja Hajduk drži prepoznatljivim u svjetskim 
okvirima, bez obzira na trenutačne rezultate. 
 
Hoćete li, ukoliko budete izabrani, omogućiti članovima Hajduka da naprave 
izbore i biraju članove Nadzornog odbora kao i na prvim izborima kada je 
izabran sadašnji Nadzorni odbor? 
Dobre stvari ne treba mijenjati, zar ne? Jedino što moram primijetiti, a o čemu sam u 
više navrata i javno govorio, je da pozivam sve cijenjene članove NO koji rade u Zagrebu 
i svi redom su vrsni stručnjaci u svojoj profesiji da se vrate u Split i ovdje pomognu 
svima nama da vratimo sjaj Splitu kakav zaslužuje. Neka se povedu za mojim primjerom. 
Ja jesam rođen u Zagrebu, ali sam iskoristio prvu mogućnost koja mi se ukazala da se 
profesionalno vratim u Split. 
 
Hoćete li dopustiti članovima Hajduka da izaberu SVE predstavnike koje 
postavlja Grad Split na osnovu svog udjela u vlasništvu u Nadzornom odboru 
Hajduka? 
Uvjetno „da“. Uvjetno zato što smatram da prvo moramo razriješiti dilemu oko prodaje 
Hajduka. Hajduk je nastao tako što su se stari Splićani okupili ispod murve na starom 
placu i osnovali klub. U slučaju da građanke i građani Splita mene izaberu za 
gradonačelnika obećavam da ću raspisati referendum sa pitanjem: „Želite li da Grad Split 



proda svoj udjel u vlasništvu HNK Hajduk?“. U slučaju da Splićani odluče kako ne žele 
prodati Hajduk-a, onda neka i u potpunosti biraju članove NO koje postavlja Grad. U 
suprotnom, Grad više neće imati udjele u klubu. 
 
Da li ste član Hajduka? 
Član sam udruge „Naš Hajduk“ 
 
 
(8) DAMIR VIDOŠEVI Ć 
KANDIDAT GRUPE BIRAČA 
 
Nismo dobili ispunjenu anketu. 
 
 
(9) ANĐELKA VISKOVI Ć 
KANDIDATKINJA GRUPE BIRAČA 
 
Podržavate li projekt Naš Hajduk?  
DA! Podržavam ga u potpunosti! Naš Hajduk kao udruga permanentno djeluje i radi 
u interesu kluba.  
 
Hoćete li, ukoliko budete izabrani, omogućiti članovima Hajduka da naprave 
izbore i biraju članove Nadzornog odbora kao i na prvim izborima kada je 
izabran sadašnji Nadzorni odbor? 
Apsolutno DA, to je najdemokratskiji način izbora Nadzornog odbora Hajduka! 
 
Hoćete li dopustiti članovima Hajduka da izaberu SVE predstavnike koje 
postavlja Grad Split na osnovu svog udjela u vlasništvu u Nadzornom odboru 
Hajduka? 
DA! Procedure koje su sastavni dio projekta Naš Hajduk ne bih ni u čemu mijenjala. 
 
Da li ste član Hajduka? 
DA! Moj suprug, moja djeca i ja! 
 
 
(10) PERO VUČICA 
HRAST - POKRET ZA USPJEŠNU HRVATSKU 
 
Podržavate li projekt Naš Hajduk?  
 
Hoćete li, ukoliko budete izabrani, omogućiti članovima Hajduka da naprave 
izbore i biraju članove Nadzornog odbora kao i na prvim izborima kada je 
izabran sadašnji Nadzorni odbor? 
Vlasnici dionica s obzirom na udio u vlasništvu imaju pravo birati i članove sustava 
upravljanja u onom postotku koji imaju prema suvlasništvu. 
 
Hoćete li dopustiti članovima Hajduka da izaberu SVE predstavnike koje 
postavlja Grad Split na osnovu svog udjela u vlasništvu u Nadzornom odboru 
Hajduka? 
Na ovo pitanje sam odgovorio već u prvom pitanju, a dodao bih da ću izričito tražiti da u 
Nadzornom Odboru budu  volonteri kao predstavnici Grada koji će na taj način doprinijeti 
da Hajduk financijski ozdravi što prije na sveopće zadovoljstvo i da krene putem 
ostvarivanja financijske dobiti za sve dioničare. 
 
Da li ste član Hajduka? 
Samo moj stariji sin je član Hajduka 



 
Dodatni komentar: 
Nadalje predlažem da se u Statut Dioničkog Društva uvede i članak o imenovanju 
General Managera Hajduka koji će biti izabran Natječajem. 
U natječaj se obvezno unosi "Osuvremenjeni hodogram aktivnosti " koji kandidati moraju 
sami napraviti. Po izboru managera kluba će on sam odgovarati svim dioničarima za sve 
što je po natječaju predloženo. U svakom trenutku Nadzorni odbor može provjeravati 
tekuće provođenje onog što je predloženo i vrijeme izvršenja i reagirati u odnosu na 
realizaciju. 
 
 
(11) TOMISLAV ZANINOVI Ć 
KANDIDAT GRUPE BIRAČA 
 
Podržavate li projekt Naš Hajduk?  
U cijelosti, zato jer je to jedini način da Hajduk ostane trajno zaštićen kao javno dobro, 
simbol i brend Splita i Dalmacije. 
 
Hoćete li, ukoliko budete izabrani, omogućiti članovima Hajduka da naprave 
izbore i biraju članove Nadzornog odbora kao i na prvim izborima kada je 
izabran sadašnji Nadzorni odbor? 
Apsolutno, jer je to najdemokratskiji način izbora, a u čemu sam i osobno prethodno 
sudjelovao kao kandidat za člana Nadzornog odbora. 
 
 
Hoćete li dopustiti članovima Hajduka da izaberu SVE predstavnike koje 
postavlja Grad Split na osnovu svog udjela u vlasništvu u Nadzornom odboru 
Hajduka? 
Naravno, to je moja obveza prema svim članovima Hajduka koji moraju biti potpuno 
ravnopravni prilikom izbora predstavnika Grada Splita u Nadzorni odbor. 
 
Da li ste član Hajduka? 
Član sam Torcide od svoje sedamnaeste godine, član sam udruge Naš Hajduk od 
osnutka, a pretplatnik sam na Istoku.  
 


